
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2024-04-23 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Sture Johansson 

Per Axelsson Tomas Lidberg 

 

  

1. Henrik Å startar mötet och hälsar alla välkomna Info 

2. Henrik Å informerar om att Ronald kört ut gödning på planerna idag den 23/4  Info 

3. Målburarna på A-planen har fått nya nät samt förbättringar i form av en krok 

för enklare lyft och hantering. 

Info 

4. Renoveringen i omkl. rum 2 är i stort sett färdigt. Bland annat har en 

begagnad radiator satts upp. Ytterligare radiatorer finns för att byta ut på 

flera ställen. 

Info 

5. Annonsen om vår Baklucke-loppis har nått ut till över 4000 läsare på 

Facebook och Instagram men få har anmält sig att ställa ut. 

För att nå ut till flera sätter vi ut en annons i NLT den 29/4. Sture kontaktar 

NLT. 

 

Minst 15-20 ”utställare” behöver anmäla sig för att vi ska köra. 

 

 

Sture 

6. Henrik Å har haft en dialog med kommunen kring bidrag för 

anläggningskostnader. NHBK har invändningar mot hur dagens system med 

en trappa för maximalt bidrag.  

Henrik Å 

7. Vår tränare för A-laget lämnar en rapport från läget i laget. Det har varit i 

snitt 20 spelare per träning den senaste tiden och många av träningarna har 

vi spelat internmatcher 11 mot 11. 

Stämningen är god vilket bådar mycket gott inför säsongen. 

 

En utmaning är målvaktspositionen där vi för närvarande endast har en 

målvakt igång. Det finns ytterligare 1 namn som behöver komma igång i 

träning. 

Info 



 

 

 

8. Henrik E har undersökt möjligheten till en molntjänst för att lagra och dela 

filer. 

Microsoft erbjuder Office365 kostnadsfritt för ideella föreningar och Henrik E 

har skickat en ansökan som blivit godkänd för att NHBK ska ta del av detta. 

 

Henrik E fortsätter att undersöka hur detta ska driftsättas och hur vi ska 

använda detta. 

Henrik E 

9. Henrik E har stött på problem med fakturering av våra stödmedlemmar via 

brev. Denna funktion har laget.se tagit bort så dessa fakturor har inte 

skickats. 

 

Henrik E skickar ut dessa vi brev och informerar om att vi önskar få in e-

postadresser för att kunna skicka faktura nästa år. 

 

Henrik E och Henrik Å pratar ihop sig om fakturering av medlemsavgifter för 

spelarna. 

Henrik E 

10. Genomgång av sponsring för 2024. Henrik Å har satt samman en lista över 

samtliga sponsorer och vad de sponsrat 2023. Listan innehåller även vem 

som är vår kontaktperson för respektive sponsor. 

 

Sture och Henrik Å tar taktpinnen kring detta och kontaktar sponsorerna för 

att göra klart för 2024. Ambitionen är att samla respektive företagssponsring 

till en faktura per bolag. 

Info 

 

 

 

Sture 

Henrik Å 

11. Per och Birgitta jobbar på en matchfunktionärslista inför säsongen. Info 

12. Till fikavärd för nästa möte utses Henrik E Henrik E 

13. Nästa möte planeras till 20/5 kl. 19:00 på Bronäsvallen.  

 


